NOMURA



Jeffrey Gao
Head of China Property Research, Nomura

高剑锋 野村中国地产研究部主管

Jeffrey Gao joined Nomura in November 2013 to head the China property sector. He has 8 years of experience in equity research. Jeffrey joined from Macquarie in Shanghai, where he covered China property sector for more than 2 years. Before Macquarie, he was a research analyst at RBS, covering China property sector and at BNP Paribas, covering consumer stocks. In 2012, Jeffrey was ranked 5th for China in The Wall Street Journal Survey of Asia's Best Analysts. He has an MA in Finance and Investment from Nottingham University, a BA in Economics from Zhejiang University. Jeffrey is a CFA charter holder.

高剑锋于 2013 年 11 月加入了野村证券,负责中国房地产行业分析。他拥有 8 年的股票研究经验。加入野村证券之前,Jeffrey 曾在上海的 Macquarie 负责中国房地产行业分析 2 年多。此前,他曾在 RBC 担任研究分析师,负责中国房地产行业分析。也曾在 BNP Paribas 负责消费类股票分析。2012 年,在《华尔街日报》"亚洲最佳分析师"中国内地排行中,高剑锋排名第五。Jeffrey 获得了浙江大学的经济学学士学位和诺丁汉大学金融与投资文学硕士学位。高剑锋还获得了特许金融分析师(CFA)资格证书。